
BESNICA

• Bo v Javoru zazvonil tetefon?
Na pobudo KO SZDL Javor so se prejšnji mesec sestali

predstavniki KS Besnica z odgovornimi iz podjetja za PTT
promet Ljubjjana glede izdelave dodatnega predračuna za te-
lefonsko napeljavo v Javor.

Zaradi oddaljenosti do najbližjih telekomunikacij je Javor
kot hribovska vas zelo prizadeta in je zato prošnja vaščanov za
telefpn v vasi več kot upravičena. Na sestanku so dosegli nekaj
konkretnih pozitivnih rezultatov glede tehničnih možnosti na-
peljave, ki se kažejo v sklopu del na relaciji proti Besnici, z od-
cepom na Pečarju. Upajmo, da bo projekt uresničen — kolikor
bodo zagotovljena finančna sredstva tudi od občinske skupšči-
ne, saj sama KS in občani ne bodo zmogli kriti vseh stroškov
napeljave.

Dolina Besnice je bila včasih dolina mlinov. Razvoj pa gre
svojo pot in vodni mtini so potisnjeni v pozabo pa obsojeni na
razpad. Danes sta v tej dolini od osmih mlinov kolikor toliko
ohranjena le še eden ali dva, a tudi njiju že močno načenja zob
časa. In samo še za zgodovinarje je morda zanimimvo, da so se v
Besnici oglašali Šmikarjev, Martinkov, Andrejčkov, Prekov,
Tinčkov, Potokarjev in Jeskov mlin.

C. ZUPANČIČ

• Gledališki skupini ne mirujeta
V dolgih rimskih večerih je aktivnost KIJD na našem ob-

močju vsako sezono povečaaa. V dogovoru z občinsko ZKO je
bil tudi to pot izdelan program za občinsko revijo gledaliških
skupin. Program gostovanj se naj bi začel že ta mesec.

Letos bo šest igralcev KUD Besnica zaigralo igro Boeing,
Boeing. Aktivno je tudi KUD Javor, ki se bodo predstavili z
igro Jara meščanka (devet igralcev).

KUD Javor načrtuje tudi več gostovanj drugih skupin. Vod-
stvo se dogovarja, da bi v marcu organiziralo nastop Ljubljan-
$kega okteta, pa morda tudi kake druge skupine. Kulturnikom
tudi sicer ne manjka zagnanosti in ambicij, saj nameravajo letos
obnoviti kulturni dom Javor, za kar imajo že zagotovljena sred-
stva.

• Besniška šola je premrzla

OŠ Besnica je na našem območju od štirih podružničnih šol
UJ> Toneta Trtnika Tomaža — edina šola brez centralnega
ogrevanja. Letos so šolo obiskale inšpekcijske službe, ki so
prepovedale nadaljnje proučevanje, saj so bili šolski prostori
kljub izdatnemu kurjenju v učilnicah mrzli in niso omogočali
normalnega dela. V teku so dogovarjanja za napeljavo central-
nega ogrevanja in upajmo, da se bodo pionirji že v naslednjem
šolskem letu greli ob toplih radiatorjih.

• Turistično-smučarski center Trebeljevo
Letošnja zima se ni izneverila in je nasula snega kot že dolgo ne, saj

traja smučaska sezona praktično od decembra daije. To se pozna tudi v
našem turistično-smučarskem centm v Trebeljevem, saj se marsikateri
Ljubljančan odloči za smuko v tem idiličnem kraju tako rekoč na pragu
Ljubljane. Posebpo ob koncu tedna so bila pobočja pri Trebeljevem
polna smučarjev. Pa tudi sprehajalcev ni manjkalo — premnogi so pri-
haiali iskat miru in svežega zraka, ki ga tu resnično ne manjka.

Da se zima ne šali, se pozna tudi na asfaltni prevleki čez vas Besnica.
Začcle so se kazati razpoke in upajmo, da jih bodo komunalci spomladi
čimprej videli, sicer bomo čez čas nabirali regrat kar na cesti.

BOJAN JERLAH

• Uspešen dogovor mladih na Prežganju
Dolgo smo odlašali, da bi sklicali mlade in nadaljevali delo.

Sredi prejšnjega meseca pa smo se zbrali v šoli. Na sestanek so
prišle mladinke in mladinci iz vseh okoliških vasi. Izvolili smo
novo vodstvo in sestavili delovni načrt.

Najprej bi mladi radi prostor, kjer bi se scstajali. Zato so si
kot prednostno nalogo zadaii sodelovanje pri gradnji družbe-
nega doma, ki bi služil vsem organizacijam. Pri tem bi morale
sodelovati tudi vse druge organizacije tako z denarnimi pri-
spevki kot s prostovoljnim delom.

Mladi bodo ustanovili različne krožke in sodelovali pri šol-
skih proslavah. Zaživel naj bi pevski zbor, ohranili in nadalje-
vali bodo delo strelske družine. Pomagali bodo tudi pri dogra-
ditvi malega igrišča, ki ga bodo tako uporabljali za različne
športne dejavnosti. V naslednji sezoni bodo pospešili sodelo-
vanje v zimskih športih. S svojo pomočjo bodo popestrili tudi
delovanje KUD Prežganje, ki ga bo vodil Stanislav Žontar.

Načrti so torej veliki in tudi zahtevni. Uresničili jih bodo le s
trdno voljo in vztrajnim delotn. Vsekakor pa jih lahko pohva-
limo, saj so pripravljeni razgibati družbenopolitično dejavnost •
tudi v sicer oddaljenih, prelepin predelih naše občine.

BOJČENKA


